
FAU-møte Bratsberg skole 17.05.2025 

Tilstede:  

Urda Ulsaker 

Ida Noddeland 

Jon Arnesen 

Arne Greistad Klungerbo 

Sven Eivind Jorfald 

Therese Knutshaug 

Torkil Andreas Hope 

Kine Haaker Bakken 

 

1. Årsberetning FAU /Ida 

o Gjennomgang av årsberetning  

o 1. klasse arrangerte julegrøt før jul  

o 1. og 2. klasse arrangerer sommeravslutning sammen 

o Urda: Innspill fra skolen. Felles sommeravslutning for hele skolen?  

1. Gjøre stas på 7. trinn på det arrangementet  

2. Status regnskap /Linn 

 17. mai ca. i 0, kanskje litt i minus. Vurdere å øke prisene noe til neste år?  

3. Vurdering av støtte til foredrag av Ole Petter Hjelle til Bratsbergs innbyggere 

 Kostnad ca. 30 000 delt på Bratsberg barnehage, Bratsberg idrettslag og 

FAU. Det vil si evt. 10 000 i andel FAU.  

 Tas opp igjen til høsten 

4. Evaluering av året (arrangement, foreldremøter, andre aktiviteter)  

 Foreldremøter:  

o Positivt med innlegg fra eksterne  

o Bra utbytte av å planlegge møtet godt på forhånd i samarbeid med 

trinnkontakter  

o Viktig at foreldremøtene blir en trygg arena for alle   

o Mulig å få til temakvelder, sosiale kvelder, bli kjent kvelder?  

o Bra og effektivt med styrte diskusjoner 



o Hvorfor er det så vanskelig å få folk til å melde seg som 

trinnkontakter? 

o Forslag om å ordne en form for barnevakt i idrettshuset under 

foreldremøter, for de som ikke får ordnet barnevakt 

 FAU arrangement: 

o 17. mai 

1. Stort arrangement, mye arbeid  

2. Litt dårlig oppmøte i barnetoget. Mulig å mobilisere mer på 

forhånd?  

3. Bør ha koordineringsmøte mellom ute- og inneansvarlig før 

17. mai 

4. Liste over barn som skal være med buss på 17. mai bør 

sendes på vigilo 

o Halloween/Nyttårsball/Julegrantenning 

1. Positivt med arrangement i nærmiljøet. Kan gjerne gjøre mer 

av det.  

2. Spørre korpset om å spille på julegrantenningen?  

o Veldig bra med erfaringsskriv  

 Øvrig:  

o Ingen innspill  

5. Informasjon fra skolen /Urda  

 Informasjon rundt skolestruktur  

o Mediene har hengt seg opp i elevtall  

o Ikke pekt ut enkeltskoler 

o Informasjonsside om skolebehovsplanen på Trondheim kommune 

sine nettsider: 

https://www.trondheim.kommune.no/tema/skole/utviklingsarbeid-

skole/skolebehovsplan/  

 Økt satsning på kultur til høsten 

6. Valg av ny FAU-leder 

 Arne (nåværende nestleder) enstemmig valgt som ny leder 

Eventuelt:  



- Skolefotografering: 

o Trinnkontakter i 1. klasse tar ansvar for å organisere skolefotografering  

 Primært for 1. og 7. klasse, men kan også høre med andre klasser 

om de er interessert (via trinnkontakter)  

 Høre med fotografer om de er interessert  

 Sette de i kontakt med kontaktlærere på skolen for å avtale 

dato  

 


